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Ing. Čičatko: 

Chcel by som sa spýtať, prečo je v tomto roku tak zvláštne tá vianočná výzdoba urobená lebo 

sa má pýtali viacerí občania z toho titulu, že praktický stred mesta je vypustený z ozdôb 

počnúc od kostolov až po Prior bývalý. Čo bránilo tomu, aby sme tie ozdoby, ktoré má mesto 

k dispozícií boli rozdelené rovnomerne pre celú túto hlavnú ulicu. Centrum by malo byť 

niekde okolo 1515 alebo terajšej VÚB až po starý Prior. Neviem, či to bola nejaká zásada 

alebo nejaký kultúrny problém, žeby v tejto časti žiadna ozdoba vianočná sa nepoužila.  
 

 

Ing. Kolesár: 

K vianočnej výzdobe, nebol to zámer vynechať to  centrum mesta v oblasti bytového domu 

1515 ale v minulosti na tomto mieste boli umiestnené reťaze, ktoré tam boli celoročne, žiaľ 

tieto doslúžili. V roku 2012 už neboli funkčné, technické služby ich museli všetky odstrániť  

a ide čiste o technickú záležitosť kedy i z toho prirodzeného umiestňovania vianočnej 

výzdoby i z technických záležitosti vyplynulo, že snažili sme sa od kostolov na sever 

umiestňovať výzdobu, ktorá nebude farebná ale ktorá bude len osvetlenia jednofarebného  

a od kostolov na juh  zase výzdobu, ktorá pochádza z minulých rokov a to sú tak,  ako dnes 

umiestnené tie farebné vianočné ozdoby. Tie reťaze o ktorých som už hovoril a boli pred 

1515 a blízkom okolí tie doslúžili, takže v budúcom roku plánujeme, ak bude dopĺňaná 

vianočná výzdoba práve spojiť tieto časti, aby sme nejak odlíšili tú farebnejšiu a tú 

jednofarebnú časť mesta. Nejaký zámer tam nebol,  bolo to len pokiaľ došla tá vianočná 

výzdoba, ktorá je funkčná a ostalo to práve tak, že medzi tými dvomi časťami ostalo 

uvedomujeme si neosvetlená časť. Vnímajme to prosím ako technickú záležitosť. 
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